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Afdelingsbestyrelsen, Viva Bolig - afd. 1. 

Referat 
 

Onsdag d.25.10.17 

 
Tilstede: Palle, Lone, Emilie, Niels og Sanne Gæster: Klaus og Anette 

Afbud:  

Referent Sanne 

 
 

1. Godkendelse af referat 
Godkendt 
 

2. Formanden orienterer 
Lone Vammen er omflyttet til driften pga. sygdom 
Økonomi chef kommer med på mødet i januar, Ina Nørgaard Frost, Palle har inviteret hende 
Vaskerier, egen sæbe og skyllemiddel, samt afhentning af tøj. De 10 bud bliver hængt op. Snak 
om regler/tider for tømning af vaskemaskiner, der er fædige. Problemet er meget forskelligt fra 
vaskeri til vaskeri. Afventer Klaus’s erfaringer med overnattende uafhentet vasketøj. Holder 
også øje med vaskepulver og skyllemiddel. 
Nye beboere, Velkommen seddel og Føtex morgen tilbud, der har lige været en lille 
misforståelse, så teamet er ikke kommet i gang.  
Der skal tages nye billeder af bestyrelsen, Sanne kontakter Peter Søholm om besøg den 
27.11.17.  
Nord, er afklaret med en god løsning.  
Rep. Møde, hvem deltager? Lone, Anette, Niels Ove og Sanne – er tilmeldt. Husordenen er 
bl.a. til diskussion, måske er der nogle gode ideer, vi kan bruge. 
Julefest, hvem deltager og hvornår hjælper man. Sanne, Niels Ove, Emilie foreløbig. Sanne og 
Palle hjælper med oprydning om lørdagen. 
Karolinelund, Sanne prøver at lave et brev.  
 

3. Driften 
YouSee, Eniig, Stofa. Klaus har efterfølgende lavet et eksempel med Eniig via garderoben. Og 
den løsning bliver det, hvis vi skifter. Afventer henvendelse fra Yousee. 
Differentieret husleje – fremadrettet vil opgraderede lejligheder koste lidt mere pr. kvm. Klaus 
arbejder på et råderetskatalog inkl.priser. Vi starter ud pr.1.januar 2018.  
Renoverings gulve, BHG 78 – fint resultat. Klaus bestiller nogle farveprøver hjem. 
Husorden, vi afventer guldkorn fra rep.mødet. 
Beboerrådgiver, snak om kaas-tallene. Vi nærmer os 20%.  
 

4. Økonomi 
OK 
 

5. Renoveringer 
Renovering Fyensgade – Det går godt og budgettet overholdes, tidsplanen overholdes pt. 
Trapperne skal skiftes hurtigst muligt, Klaus arbejder på sagen. 

 
6. Runden 

Lone - skal rundt med Blindes Jul og gør reklame for beboermødet.  
Emilie - ingenting 
Anette - arbejder videre med Facebook side 
Niels Ove - udsolgt til Tysklandsturen og starter igen med kaffe i Fyensgade. 
Sanne - ingenting 
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Klaus - påtænker gas i flere vaskerier, arbejder med Aalborg kommune. Foreslog goodie-bag 
eller andet til udtrækning blandt fremmødte. 

 
7. Eventuelt 

Beboermøde den 30.04.18, lokalet er bestilt. 
 
 
Næste møde den 27.11.17 Lone sørger for mad. 
 
 
Mødet hævet kl.20.20 


